
 

 

 

Nota Speel-, Beweeg- en Sportbeleid 14 december Vughtse IJsClub 

 

1. Introductie 
 

 jezelf voorstellen - clubleden - net terug van schaatsen! 
 inspreken namens bestuur VIJC   
 bedankje voor de tijd - wij zijn hier voor de Nota SBS-beleid 

 

        2.  Wie zijn wij?  

 nogmaals verwijzen clubleden, jong & oud, net geschaatst 
 bruisende club al > 80 jaar, gevestigd Boslaan IJzeren Man, startpunt div. activ 
 naast schaatsen ook activiteiten als skeeleren, wielrennen, bos- en zaaltraining 
 Plezier in sporten staat bij ons voorop maar ook talentontwikkeling heeft de aandacht: wij 

hebben enkele schaats- en 1 skeelertalent voortgebracht 
 organisator van: 

o Herfst- en Kerstschaatsen Sportiom basisschoolkinderen, ook voor Vughtse kinderen! 
o de WielerPloegTijdrit Boxtelseweg: jarenlange traditie en openbaar, Nationaal… 
o Start To Skate op RvA-terrein speciaal voor kinderen uit Vught  
o door de KNSB erkende rondetocht op IJM, die wij mogen organiseren  

 Klimaatverandering noodzaakt ons tot nadenken over toekomst club: versterken/verbreden 
activiteiten in de zomer waar we al volop op inzetten. 

 

   3. Waarom zijn wij hier? 

 Allereerst de komst van Nota SBS-beleid Vught toejuichen, ga hiermee door! 
 blij met proces: totstandkoming v/d nota tot nu toe, i.s.m. verenigingen en inbreng 
 kunnen ons goed vinden in de visie, missie en doelstellingen, gericht op: 

 
o passend aanbod 
o voor iedere Vughtenaar 
o plezier voorop 

 
 Kortom: optimaal bewegen in een beweegvriendelijke omgeving past goed in wat wij willen 
 zijn dan ook verheugd dat in de Nota een skeelerbaan in Vught wordt genoemd en willen 

graag helpen bij realisatie hiervan (pag. Momenteel ontbreekt een openbare skeelerbaan. We 
spannen ons in voor de realisatie van een openbare skeelerbaan. Een geschikte locatie is 
hierbij bepalend voor de haalbaarheid). Past prima in diversiteit aanbod en laagdrempelig 

 zien dat populariteit skeeleren enorm is toegenomen, wij willen in een behoefte voorzien 



 sluit goed aan bij onze doelen: 
o aantrekken van jeugdleden voor de schaatsclub 
o het bieden van een veilige sportomgeving in de woonplaats van een groot deel van de 

leden inclusief de jeugdschaatsers 
o het bevorderen van de schaats / skeeler sport als laagdrempelige breedtesport  
o het behoud van het schaatsen/skeeleren, als gezellige Nederlandse volkssport (via 

skeeleren blijft het oude natuurschaatsen in ere) 
o het motiveren van de jeugd deel te nemen aan een sport die nog niet op deze manier in 

hun woonplaats aanwezig is 
o het op lange termijn organiseren van officiële schaats- en skeeler wedstrijden op 

plaatselijk en regionaal niveau 
  

 

4. Wat heeft de VIJC tot nu toe gedaan voor onze plannen voor een 
skeelerbaan? 

 

 contact gelegd met Marjanne Steenhuis, beleidsmedewerker, contacten met MOVE Vught, 
avonden bij gewoond over het sportbeleid gemeente Vught 

 bezig met verkenning van mogelijke geschikte locaties in Vught, lijst met mogelijke locaties 
voor verder onderzoek ligt nu bij de gemeente en willen meewerken aan verdere uitwerking 

 bijlage 7 concept Beleidsplan 9 stappenplan: waar moet een initiatief aan voldoen? -> t/m 
stap 5 ingevuld 

 contact met wethouders Mw. Vos (Sportbeleid) en Dhr. Den Otter (Ruimte) over onze wens 
 van RVA positieve reactie ontvangen, enthousiast en wil dit met ons verder onderzoeken 

 

   5. Slot: 

       Samenvattend, wij hopen op: 

 een vaststelling v/d nota op 21 dec.; wij zijn blij dat de gemeente zo’n positief sportbeleid 
nastreeft en hopen dat deze realiteit wordt (wij weten zeker dat het een hamerstuk wordt!!!) 

 voortzetting goede samenwerking met de gemeente om verdere stappen te zetten in de 
realisatie van een skeelerbaan beginnend met het vinden van een geschikte locatie in Vught 
en hopen op een goede ondersteuning hierbij (wij zijn geen deskundigen) 

 Onze droom is de realisatie van een skeelerbaan in Vught en misschien wel ergens in het 
RvA-gebied wat echt zou passen binnen onze wensen (wij hebben geduld) 




